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اقلید

طرح جنگلانه در هزار هکتار از 
اراضی اقلید اجرا شد

طرح جنگلانه در هزار هکتار از اراضی شهرستان اقلید با 
همکاری انجمن های مردم نهاد اجرا شد.

ایرنا  خبرنگار  به  اقلید  شهرستان  فرمانداری  سرپرست 
برای  مردم  اقشار  همه  مشارکت  با  طرح  این  گفت: 
منابع  اداره  همکاری  با  محیط زیست  احیای  و  حفاظت 
پاکسازان  و  همیاران  انجمن  مردم نهاد  سازمان  و  طبیعی 

طبیعت به مرحله اجرا درآمده است.
خلیل بزرگی در این زمینه افزود: بیش از هزار هکتار از 
مراتع این شهرستان زیر کشت انواع بذرهای علوفه ای و 

درختچه ای سازگار با این منطقه رفت.
رئیس اداره منابع طبیعی و آبخیزداری شهرستان اقلید نیز 
جاری  سال  در  جنگلانه  برنامه  چهارمین  گفت:  ایرنا  به 
سی ام آذرماه در تنگه نباتی اقلید و به طورهمزمان در 20 

منطقه دیگر این شهرستان اجرا شد.
کرامت الله چترسیماب افزود: قرار است امسال با همکاری 
و  آسپاس  دژکرد،  سده،  منطقه  طبیعت  همیاران  انجمن 
20 روستای شهرستان، هزار هکتار از اراضی ملی را که 

پوشش گیاهی کمتری دارند زیر کشت ببریم.
 20 از  بیش  اقلید  شهرستان  در  امروز  اینکه  بیان  با  وی 
فعالیت  حال  در  محیط زیست  حوزه  در  مردم نهاد  انجمن 
هستند، افزود: امسال بیش از 2 هزار هکتار از اراضی ملی 
با همکاری مردم و همچنین بخش کارگری مورد قرارداد 

این اداره را زیر کشت سبز خواهیم برد.
چترسیماب افزود: در این 4 مرحله از جنگلانه بیش از 3 

هزار نفر از مردم مشارکت کردند.
آبخیزداری  و  طبیعی  منابع  کارشناس  امیدوار،  اسحاق 
با  کشت  شروع  از  قبل  گفت:  ایرنا  به  اقلید  شهرستان 
و  مهارت  توانستند  مردم  آموزشی  برگزاری کارگاه های 

اصول صحیح کشت بذر را فراگیرند.
وی ادامه داد: دانه های جنگلی )بادام کوهی، ارژن( و بذر 

دانه های مرتعی )آنغوزه، کما سکاله( کشت شد.
از گروه همیاران و پاکسازان طبیعت هم  رسول اسلامی 
گفت: یکی از مواردی که باید در این طرح مورد توجه 
است و  اراضی کشت شده  نگهداری  قرار گیرد حفظ و 
مانند قرق کردن  انجام راهکارهایی  با  منابع طبیعی  اداره 
اراضی از چرای دام جلوگیری کند. مجید تقی خانی، فعال 
ایرنا گفت: هدف از مشارکت مردم  نیز به  محیط زیست 
در این طرح کمک به محیط زیست و منابع طبیعی است و 
برپایی این مراسم ها با هدف ایجاد یک فرهنگ مثبت در 
جهت حفظ منابع طبیعی و در گام بعدی شاهد اراضی سبز 

از مرتع و جنگل برای نسل های آینده باشیم.

فسا
رئیس اداره صنعت، معدن و تجارت فسا:
بازگشایی واحدهای تولیدی فسا 

اولویت دارد
رئیس اداره صنعت، معدن و تجارت شهرستان فسا گفت: 
امکان  که  تعطیل شده  واحدهای  بازگشایی  و  راه اندازی 
تولید داشته باشند و زمینه اشتغال را فراهم کنند در اولویت 

است. 
اینکه  به  توجه  با  داشت:  اظهار  ایرنا  به  کشاورز،  مجید 
مسئولان  تمام  و  است  اهداف  مهم ترین  از  اشتغال  ایجاد 
واحدهای  مشکلات  شد  قرار  دارند،  تلاش  زمینه  این  در 
به  مشغول  قبلًا  که  کارگاه های کوچکی  و حتی  صنعتی 
و  پیگیری  تعطیل شده اند  دلیلی  هر  به  و  بوده اند  فعالیت 
بازدید میدانی شود. وی با بیان اینکه رکود در خط تولید 
هر واحد صنعتی عواقبی مانند رکود در اقتصاد و اشتغال 
را به دنبال دارد ادامه داد: جریان نقدینگی در بخش های 
غیرمولد، تورم بالا و آشفتگی در بازارهای مالی ازجمله 

دلایل تعطیلی واحدها بوده است.
وقت  گذشتن  موضوع  بر  علاوه  داشت:  اظهار  کشاورز 
مشکلاتی  رکود،  و  واحدها  نکردن  نوسازی  مجوزها، 
همچون مسائل مدیریتی، کمبود نقدینگی، مشکلات نظام 

بانکی و... نیز وجود داشته است.
وی با بیان اینکه برخی از واحدها چندین سال از تعطیلی 
و  مکانی  ظرفیت  از  داریم  بنا  ما  افزود:  می گذرد  آن ها 
تکنولوژی آن ها برای سرمایه گذاران جدید استفاده کنیم.

رئیس اداره صنعت معدن و تجارت شهرستان فسا گفت: 
کارگاه تولید قند و نبات شرکت گل بس ناب فسا که از 
روز  چند  در  شده  انجام  همکاری  با  بود  تعطیل   94 سال 
آینده کار خود را آغاز می کند و کارگاه های دیگر نیز به 

همین ترتیب در حال بازدید و بررسی هستند.

کشاورز اضافه کرد: کارگاه های فرش نیز شناسایی شده اند 
و کار را از طریق پشتیبان پیگیری و زمینه اشتغال خوبی 
تأثیر  این واحدها  فراهم کرده ایم که راه اندازی مجدد  را 
بسزایی در اشتغال دارد و درصدد هستیم که کارگاه هایی 
که حتی دیگر قادر به راه اندازی مجدد نیستند در صورت 

ورود سرمایه گذار از واحدها استفاده کنیم.

نی ریز
طرح ملی جنگلانه در نی ریز 

اجرا شد
با حضور و مشارکت 150 نفر  با سراسر کشور  هم زمان 
از دوستداران طبیعت و اعضای تشکل های زیست محیطی، 
در  جنگلی  گیاهان  دانه  کاشت  با  جنگلانه  ملی  طرح 

شهرستان نی ریز اجرا شد.
انجمن  مدیر  و  زیست محیطی  فعال  رنجبر،  محمدجواد 
میراث ماندگار بختگان به خبرنگار ایرنا گفت: این طرح 
جمعه در سطح 20 هکتار از عرضه های منطقه دولت آباد 

از توابع بخش مرکزی شهرستان نی ریز اجرا شده است.
طرح  پیاپی،  سال  پنجمین  برای  امسال  کرد:  بیان  وی 
بومی در عرصه های  دانه های درختان  با کاشت  جنگلانه 
ماندگار  میراث  انجمن  همیاران  و  اعضا  توسط  طبیعی 

بختگان اجرا شد.
وی افزود: این برنامه به دعوت، برنامه ریزی و هماهنگی 
منابع  اداره  با همکاری  بختگان و  ماندگار  میراث  انجمن 
طبیعی و آبخیزداری، شهرداری و شورای شهر نی ریز و 
با حضور گروه های کوهنوردی آناهیتا، بختگان و فضل؛ 

کانون فرهنگیان بازنشسته نی ریز انجام شد.
دانه  هزار   30 از  بیش  طرح  این  در  کرد:  اضافه  رنجبر 
بادام کوهی در عرصه های مرتعی شمال روستای دولت آباد 
از  نفر   150 توسط  نی ریز؛  شهرستان  مرکزی  بخش  از 

علاقه مندان و دوستداران منابع طبیعی کاشته شد. 
بازنشسته،  فرهنگیان  از  متشکل  که  طبیعت  حافظان 
کارمندان، خانم های خانه دار، دانش آموز، کارگران و افراد 
به  اقدام  با  تعطیل  در یک روز  بودند  مختلف  از صنوف 
کاشت دانه های الوک )بادام کوهی( در سطحی معادل 20 
هکتار علاقه مندی خود را به احیای طبیعت ازدست رفته به 

نمایش گذاشتند.
مدیر انجمن میراث مانگار بختگان همچنین اظهار داشت: 
هدف اصلی از اجرای این برنامه اشاعه فرهنگ مهربانی 
با طبیعت و حفاظت هرچه بیشتر از گونه های بومی است.

استان خوزستان
شوش

با حضور استاندار خوزستان؛ 
دو پروژه گردشگری در شهر الوان 

کلنگ زنی شد

 
نیز  بزرگ ترین مجتمع گردشگری، رفاهی و خدماتی و 
پارک طبیعت ۴۰ هکتاری در شهر الوان با حضور استاندار 

خوزستان کلنگ زنی شد.
شهر  شهردار  خنفری«  »هاشم  مهر،  خبرنگار  به گزارش 
گفت:  مراسم  این  در  شوش  شهرستان  توابع  از  الوان 
بزرگ ترین  همچنین  و  هکتاری   ۴۰ طبیعت  پارک 
استاندار  با حضور  و خدماتی  رفاهی  مجتمع گردشگری، 
کلنگ زنی شد. خنفری ابتدا به کلنگ زنی پارک طبیعت 
پارک  پیش ازاین  الوان  شهر  در  افزود:  و  کرد  اشاره 
طبیعت وجود نداشت و شهرداری الوان تصمیم گرفت با 
توجه به ظرفیت های طبیعی موجود اقدام به راه اندازی این 
پارک کند. وی با بیان اینکه در این پارک ۴۰ هکتاری 
گونه های زیبا و متنوع بومی از گل و درخت کاشته شده، 
گفت: این پارک می تواند به محل مناسبی برای ورزش و 

استراحت شهروندان الوانی تبدیل شود.
ما  اولویت های  از  پروژه  این  شد:  یادآور  الوان  شهردار 
اعتبارات  از  اولیه  ساماندهی  برای  و  می آید  به حساب 
شهرداری استفاده می کنیم. جدول بندی، روشنایی، ساخت 
آلاچیق و ساماندهی معابر در لیست پروژه های اولویت دار 
ما ثبت شده و برای ادامه این پروژه از اعتبارات سازمان 

برنامه وبودجه استفاده می شود.
شهردار شهر الوان در بخش دیگری از صحبت های خود 
شهرداری  خدماتی  و  گردشگری  مجتمع  کلنگ زنی  به 
الوان اشاره کرد و گفت: این مجتمع شامل تالار پذیرایی، 
اقامتگاه،  و  بوم گردی  محوطه  هایپرمارکت،  رستوران، 
مجموعه شهربازی برای کودکان و مرکزی برای معرفی 

جاذبه های گردشگری منطقه و شهرستان شوش است.
 ۴۰ پروژه  این  سرمایه گذاری  کل  داد:  توضیح  خنفری 
میلیارد ریال است که ۱۶ میلیارد ریال از محل اعتبارات 
سازمان  اعتبارات  از  ریال  میلیارد   ۲۴ مابقی  و  شهرداری 

شهرداری ها تأمین شده است.
این  راه اندازی  با  امیدواریم  شد:  یادآور  الوان  شهردار 
ایجاد  راستای  در  خدماتی  و  رفاهی  گردشگری،  مجتمع 
اشتغال پایدار برای جوانان منطقه و افزایش فضای نشاط و 

شادابی گام های خوبی برداشته شود.

خرمشهر
با شرکت یک تیم ۱۰۰ نفره؛

نخستین اردوی جهادی گروه 
سلامت خرمشهر در روستای 

رحمانیه کعبی برپا شد 
تیمی  مشارکت  با  یک روزه  جهادی  اردوی  قالب  در 
علوم  درمان  و  بهداشت  مجموعه  از  نفر   ۱۰۰ از  متشکل 
به  پزشکی آبادان و خرمشهر خدمات درمانی و عمرانی 

روستای رحمانیه کعبی خرمشهر ارائه شد.
اردوی جهادی گروه  نخستین  مهر،  خبرنگار  به گزارش 
سلامت در خرمشهر در روستای رحمانیه کعبی با استقبال 

روستاییان برگزار شد.
و  تغذیه  و  پزشکی  مشاوره های  درمانی،  خدمات  ارائه 
اقدامات عمرانی ازجمله فعالیت های انجام شده توسط تیم 

پزشکی و بهورزان اعزام شده به منطقه بوده است.
مدیر شبکه بهداشت و درمان خرمشهر در حاشیه برگزاری 
این اردوی جهادی در جمع خبرنگاران، اظهار کرد: این 
اردوی جهادی با همکاری دانشکده علوم پزشکی آبادان، 
شبکه بهداشت و درمان خرمشهر و گروه جهادی حضرت 
ابوالفضل العباس دانشکده علوم پزشکی آبادان برگزار شد.
روستاهای  در  جهادی  اردوی  این  افزود:  بهشتی  فرشید 
پزشکی  علوم  دانشکده  جهادی  اردوی  دومین  محروم 
این  آبادان  نخستین دوره آن در  از  بعد  آبادان است که 
بار و برای نخستین بار در سال جاری در خرمشهر برگزار 
شده است. مدیر شبکه بهداشت و درمان خرمشهر به تیم 
اعزامی به روستای رحمانیه کعبی اشاره کرد و گفت: این 
مجموعه اعزامی تقریباً ۱۰۰ نفره است که از هشت پزشک 
متخصص، دو پزشک عمومی، کارشناس تغذیه، آموزش 
داروساز  مامایی  کارشناس  خانواده،  بهداشت  سلامت، 
تزریقات،  بسیج،  انتظامات  خدمات  دارویی  تکنسین  و 
علوم  دانشکده  دانشجویان  و  اطراف  روستاهای  بهورزان 
شده  تشکیل  خرمشهر  پزشکی  فوریت های  و  پزشکی 
بیماری های عفونی،  افزود: تخصص های قلب،  است. وی 
معاینه  به  امروز  عمومی  جراح  دندانپزشکی  زنان،  اطفال، 
اعزام  از  پیش  را که  نکته  این  بهشتی  پرداختند.  بیماران 
این گروه پزشکی، بیماریابی توسط بهورزان منطقه انجام 
شده بود را یادآور شد و توضیح داد: این روستاها جمعیتی 
بهورزان،  توسط  بیماریابی  از  پس  که  نفر   ۵۰۰۰ بالغ بر 

امروز حدود ۳۰۰ نفر ویزیت شدند.
جهادی  گروه  این  توسط  عمرانی  خدمات  ارائه  به  وی 
مدرسه  از   بخش هایی  رنگ آمیزی  از  و  کرد  اشاره  نیز 
روستای رحمانیه کعبی و تأمین روشنایی همه کلاس های 

این مدرسه خبر داد.
از  پایان  در  خرمشهر  درمان  و  بهداشت  شبکه  مدیر 
در  جهادی  اردوی  سری  از  دیگر  دوره  یک  برگزاری 
روستاهای خرمشهر پیش از پایان امسال خبر داد و اظهار 
کرد: تا پایان امسال یک اردوی جهادی دیگر در برنامه 
دانشکده علوم پزشکی در شهرستان خرمشهر وجود دارد.

استان بوشهر
از محل اعتبارات آلایندگی؛
۱۰۰۰ میلیارد ریال به 

شهرداری های استان بوشهر 
اختصاص یافت

 
از  گفت:  بوشهر  استانداری  شهری  امور  دفتر  مدیرکل 
از  تومان  میلیارد   ۱۰۶ بالغ بر  تاکنون  جاری  سال  ابتدای 

محل آلایندگی به شهرداری ها اختصاص یافته است.
با   نشست  در  بردستانی  حمید  مهر،  خبرنگار  گزارش  به 
مدیرکل محیط زیست استان بوشهر با بیان اینکه مدیریت 
داشت:  اظهار  است،  شهرداری ها  اولویت های  از  پسماند 
آن  از  بهره وری  حداکثر  مبنای  بر  باید  شهرها  پسماند 

توسط شهروندان و شهرداری ها مدیریت شود.
افزود:  بوشهر  استانداری  شهری  امور  دفتر  مدیرکل 
بوشهر  استان  در  شهری  زباله های  دفع  از  اعظمی  بخش 
انجام می شود که می طلبد توجه جدی به  به صورت سنتی 
امور  دفتر  بیان کرد: کارشناسان  آن صورت گیرد. وی 
شهری به صورت هفتگی در حال بازدید از سایت های دفع 
پسماند هستند و اراده دفتر امور شهری استانداری بوشهر 
در این خصوص ساماندهی آن ها به کمک محیط زیست و 
شهرداری ها است. بردستانی خاطرنشان کرد: محیط زیست 
استان بوشهر باید در قبال صنایع آلاینده واقع در استان و 

به ویژه مجاور مراکز جمعیتی جدی تر عمل کند.
وی اضافه کرد: شهرهای در معرض آلودگی باید از حق 
اقدامات  و  اجرای طرح ها  راستای  در  دریافتی  آلایندگی 

کاهش اثرات آن استفاده و برنامه ریزی کنند.
از  گفت:  بوشهر  استانداری  شهری  امور  دفتر  مدیرکل 
از  تومان  میلیارد  بالغ بر ۱۰۶  تاکنون  ابتدای  سال جاری 

محل آلایندگی به شهرداری ها اختصاص یافته است.

استان هرمزگان
بندرلنگه

با حضور رئیس مجلس شورای اسلامی؛
طرح تأمین آب بندرلنگه و کنگ به 

بهره برداری رسید

طرح تأمین آب بندرلنگه و کنگ با حضور علی لاریجانی 
رئیس مجلس شورای اسلامی به بهره برداری رسید.

فاضلاب  و  آب  شرکت  مدیرعامل  ایرنا،  گزارش  به 
هرمزگان در مراسم بهره برداری از این طرح گفت: این 
طرح با هزینه بیش از 147 میلیارد ریال و با هدف افزایش 
ظرفیت آب تولیدی و تأمین پایدار آب شهرهای بندرلنگه 
و بندرکنگ از طریق آب شیرین کن ها و ارتقای بهداشت 

و افزایش رضایت عمومی مردم اجرا شده است.
امین قصمی افزود: این طرح شامل یک باب مخزن به حجم 
10 هزار مترمکعب، خط انتقال آب به طول 6 کیلومتر و 

یک باب ایستگاه پمپاژ است.
وی بیان داشت: با بهره برداری از این طرح، آب شیرین کن 
با ظرفیت کامل وارد مدار  بندرلنگه  16 هزار مترمکعبی 
تولید شد و 18 هزار مشترک این شهرستان از آب شرب 

سالم و بهداشتی به صورت پایدار بهره مند شدند.
داشت:  اظهار  هرمزگان  فاضلاب  و  آب  مدیرعامل 
سایت   2 طریق  از  هم اکنون  بندرلنگه  شهرستان  آب 
با ظرفیت های 7 هزار و 500 و 16 هزار  آب شیرین کن 

مترمکعب در شبانه روز تأمین می شود. 
مترمکعب  هزار   23 بندرلنگه  آبی  نیاز  داشت:  بیان  وی 
در شبانه روز است، درحالی که تولید آن 17 هزار و 500 
مترمکعب آب است و با بهره برداری از این طرح مشکل 

آبی این شهرستان نیز به طور کامل رفع می شود.
تولیدی  آب  حجم  حاضر  حال  در  داد:  ادامه  قصمی 
در  مترمکعب  میلیون   23 هرمزگان  آب شیرین کن های 
شبانه روز است که 8 میلیون مترمکعب آن در شهرستان 

بندرلنگه تولید می شود. 
وی در پایان با اشاره به ظرفیت های موجود در هرمزگان 
و ارائه بسته پیشنهادی وزارت نیرو در خصوص مدیریت 
تنش آبی در این استان، از رئیس مجلس شورای اسلامی 

خواستار حمایت از این بسته در جلسه سران سه قوه شد.
سایت  از  اسلامی  شورای  مجلس  رئیس  همچنین 
بندرلنگه  ناد  شریف  مترمکعبی  هزار   16 آب شیرین کن 

نیز بازدید کرد.

استان کهگیلویه و بویراحمد

حماسه 9 دی له یا علیه هیچ 
جریان سیاسی نیست

و  کهگیلویه  اسلامی  تبلیغات  هماهنگی  شورای  رئیس 
انسجام  اتحاد و  بویراحمد گفت: حماسه 9 دی زمینه ساز 
هرچه بیشتر ملت ایران حول ولایت فقیه بوده و له یا علیه 

هیچ جریان سیاسی نیست.
به گزارش ایرنا، حجت الاسلام سید جواد خاضع در نشست 
در  بویراحمد  و  آیین 9 دی کهگیلویه  بزرگداشت  ستاد 
یاسوج با بیان اینکه 9 دی به عنوان روز بصیرت و میثاق 
نام گذاری شده، اظهار داشت: این حماسه  با ولایت  امت 
نظام و  اسلامی و دوستداران  به جمهوری  متعلق  ماندگار 

انقلاب است.
وی افزود: 9 دی امسال با توجه به چهلمین سالگرد پیروزی 
به  نسبت  بیشتری  اهمیت و حساسیت  از  اسلامی  انقلاب 
باشکوهی  طرز  به  باید  و  است  برخوردار  قبل  سال های 

برگزار  کشور  نقاط  دیگر  و  بویراحمد  و  کهگیلویه  در 
شود. رئیس شورای هماهنگی تبلیغات اسلامی کهگیلویه و 
بویراحمد بیان کرد: پنج کمیته برای برگزاری برنامه های 
9 دی امسال در این استان تشکیل شده که شامل فضای 
دانشجویی، تشکل های  اطلاع رسانی،  ارتباطات و  مجازی، 

مردمی و مراسم است.
و  تبیینی  میزگردهای  کرد:  عنوان  خاضع  حجت الاسلام 
بویراحمد،  و  کهگیلویه  مرکز  صداوسیمای  در  تحلیلی 
دانشگاه ها،  در  بصیرت افزایی  و  آزاداندیشی  کرسی های 
شهری  فضاسازی  ورزشی،  و  هنری  فرهنگی،  مسابقات 
و توزیع اقلام فرهنگی از عمده ترین برنامه های موردنظر 
برای گرامیداشت حماسه 9 دی امسال در این استان است.
امسال  ابراز داشت: آیین گرامیداشت حماسه 9 دی  وی 
ساعت 10 صبح این روز در مصلای امام خمینی )ره( شهر 
یاسوج و با حضور جمعی از مسئولان اجرایی و قشرهای 

مختلف مردم کهگیلویه و بویراحمد برگزار می شود.
کهگیلویه  اسلامی  تبلیغات  هماهنگی  شورای  رئیس 
آیین  این  ملی  سخنران  گفت:  بویراحمد  و 
فرهنگی  معاون  صادقی  هادی  حجت الاسلام والمسلمین 
رئیس قوه قضائیه خواهد بود. حجت الاسلام خاضع اظهار 
ایران راه اندازی جنگ  امروز دشمنان علیه  داشت: توطئه 
فاصله  و  مردم  در  نارضایتی  ایجاد  هدف  با  اقتصادی 

انداختن بین آنان و مسئولان اجرایی کشور است.
عبور  برای  مؤثر  عوامل  و  مهم  راهکارهای  افزود:  وی 
موفقیت آمیز ملت ایران از این توطئه شوم دشمنان به عنوان 

گردنه ای دشوار شامل بصیرت و صبر است.
مسئولان  و  امر  متولیان  کرد:  بیان  خاضع  حجت الاسلام 
و  اقتصادی  مشکلات  کاهش  برای  نیز  کشور  اجرایی 

معیشتی مردم اقدام های جهادی و انقلابی انجام دهند.
معاون هماهنگی امور عمرانی 
استاندارکهگیلویه وبویراحمد:

ساختمان سازی در کهگیلویه و 
بویراحمد به مجریان ذی صلاح 

سپرده شود
و  کهگیلویه  استاندار  عمرانی  امور  هماهنگی  معاون 
بویراحمد در پی حادثه ریزش یک ساختمان در یاسوج 
گفت: برای ارتقای کیفی و کمی و نظارت بیشتر بر امر 
ساخت وساز طرح های ساختمانی از سه طبقه بیشتر مجریان 

ذی صلاح به جای مالکان وارد کار شوند.
شورای  نشست  هشتمین  در  فیلی  عزیز  ایرنا  گزارش  به 
هر  که  طرح  این  داشت:  اظهار  یاسوج  در  استان  فنی 
مالکی برای کاهش هزینه هایش به صورت شخصی مجری 

ساخت وساز شود غیرقانونی است.
شیوه  همین  به  کار  روند  کشور  سراسر  در  افزود:  وی 
است و مالکان با مجریان ذی صلاح برای ساخت وسازهای 

بزرگ همکاری می کنند.
ذی صلاح  مجری  به کارگیری  نحوه  کرد:  بیان  فیلی 
به گونه ای صورت گیرد که با تعرفه پایین مردم نسبت به 

این کار و افزایش کیفیت ساختمان سازی ترغیب شوند.
معاون هماهنگی امور عمرانی استاندار با اشاره به دستگیری 
که  یاسوج  در  حادثه دیده  ساختمان  ناظر  و  صاحب کار 
منجر به فوت یکی از کارگران شد، عنوان کرد: کمیته 
ویژه ای برای بررسی ابعاد کارشناسی و مقصران این حادثه 

تشکیل شده که نتیجه آن هفته آینده مشخص می شود.
نبش  ساخت  حال  در  ساختمان  دوم  طبقه  ریزش  پی  در 
شاهد در شهر یاسوج 2 نفر مصدوم شدند و یک تن جان 

باخت.
این ساختمان قرار بوده در هفت طبقه ساخته شود که ضلع 
شرقی طبقه دوم ریزش کرد و یکی از کارگران هم در 

زیر بتن و آهن گرفتار شد و جان خود را از دست داد.
یاسوج  شهر  در  ساخت  حال  در  ساختمان  چهارمین  این 

است که در یک سال گذشته فروریخته است.
در حادثه اول ریزش ساختمانی پنج طبقه در بلوار ارم شهر 
و  نفر  یک  شدن  مصدوم  و  یک تن  مرگ  سبب  یاسوج 

همچنین خسارات مالی شد.
پس از آن حادثه قرار بود علل و یا عوامل مقصر در حادثه 
شناسایی و معرفی شوند که حدود یک سال پس از حادثه 
همچنان افکار عمومی منتظر اعلام نتایج کارشناسی است.

حادثه دوم فروریختن دستک دوم پل تازه تأسیس بشار 
بود و این حادثه پنج ماه پس از افتتاح پل اتفاق افتاد که 
استانداری، پل سوم مسدود شد و جلوی  به موقع  با ورود 

تلفات و بحران های احتمالی بعدی گرفته شد.
شهید  بیمارستان  برق  پست  ساخت  حال  در  ساختمان 
آن  آوار  زیر  نفر   2 که  فروریخت  هم  یاسوج  بهشتی 
مصدوم شدند. فیلی در ادامه این نشست گفت: مالکان هم 
می توانند ساخت وساز انجام دهند به شرطی که صلاحیت 

آن ها توسط اداره راه و شهرسازی تأیید شود.
طریق  از  شهرسازی  و  راه  کل  اداره  کرد:  تصریح  وی 
برگزاری آزمون و دوره های آموزشی می تواند برای افراد 

دارای صلاحیت پروانه کار صادر کند.
مهندس  هزار  پنج  به  نزدیک  داشتن  با  شد:  یادآور  فیلی 
رفع  برای  هم  ظرفیت  این  از  می توان  استان  در  عمران 
اشتغال  برای  را  زمینه  هم  و  استفاده  ساختمانی  مشکلات 

جوانان فراهم کرد.
به  ملزم  باید  اجرایی  دستگاه های  اینکه  به  اشاره  با  وی 
درزمینه ی  استاندارد  و  ایمن سازی  فنی،  مسائل  رعایت 
ساخت وساز شوند، گفت: برای جلوگیری از وقوع حوادث 
مسائل  در  صرفه جویی  خاطر  به  نباید  مالکان  ساختمانی 

مالی ضوابط فنی را زیر پا بگذارند.
مسائل  رعایت  با  ساخت وسازها  اگر  داشت:  اظهار  فیلی 
فنی و هماهنگی نظام مهندسی و شهرداری انجام شود حتی 

با پرداخت کمی هزینه بیشتر به نفع مردم خواهد بود.

فرماندار آباده:
بانک ها با شرکت های دانش بنیان همکاری کنند

فرماندار آباده که به همراه جمعی از مدیران از پارک علم و فناوری این شهرستان بازدید کرد گفت: بانک ها درزمینه ی پرداخت تسهیلات به شرکت های 
دانش بنیان تسریع کنند و همکاری بیشتری داشته باشند. به گزارش ایرنا محمد اسداللهی همچنین پاسخگویی مناسب و کاهش زمان بروکراسی اداری 
برای رسیدگی به درخواست ها و مشکلات شرکت های دانش بنیان را خواستار شد.  وی با بیان اینکه شرکت های دانش بنیان، مراکز نوآوری و کارآفرینی 
و شتاب دهنده های کسب وکار هستند که می توانند اشتغال زایی ایجاد کنند، افزود: با توسعه و آماده سازی زیرساخت های فیزیکی و فن آوری پارک علم 
و فناوری، زمینه جذب تعداد بالایی از فارغ التحصیلان دانشگاهی ایجاد می شود. اسداللهی حمایت از پارک علم و فناوری آباده را معادل توجه و حمایت 
از صاحبان  دانشگاه ها  اجرایی و  از حمایت حداکثری و همبستگی دستگاه های  راه توسعه شهرستان  افزود:  از کسب وکارهای دانش محور دانست و 
ایده های نو و فناورانه می گذرد.  فرماندار آباده همچنین از مجتمع های شتاب دهنده کسب وکار به عنوان یک ظرفیت مناسب برای راه اندازی و حمایت از 

کسب وکارهای مجازی در حوزه های روستایی و عشایری یاد کرد. 15 شرکت دانش بنیان در پارک علم و فن آوری آباده مستقر هستند.


